
                                                                                                   

 

              

R O M Â N I A 

JUDEȚUL BUZĂU 

COMUNA PODGORIA 

 

PROCES – VERBAL    

 al sedintei ordinare din 16 martie 2023 

Astăzi, 16 martie 2023, Consiliul Local al comunei Podgoria, judeţul 
Buzau,  s-a intrunit în şedinţa extraordinară, sedinta fiind convocată conform 
prevederilor art. 133 alin. (1) , art. 134, alin (1) lit.a), alin.(2) si alin. (3) lit. a)  din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, de către Primarul Comunei 
Podgoria, dl. Chiru Marius-Viorel, prin Dispoziţia nr.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
78 din 10.03.2023. 

Potrivit dispoziţiilor art. 137 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ,  se procedează la verificarea prezenţei consilierilor locali la şedinţă şi 

se constată că din totalul de 13 consilieri locali validati in functie, sunt prezenţi 10 

consilieri locali, fiind absente doamnele consilier Iacob Ana-Viorica,Gheorghe Emilia 

– Luminita   si Stefan Gabriela. 

La şedinţă de astazi mai participă: primarul comunei Podgoria – Chiru 
Marius-Viorel, viceprimarul comunei- Iorga Damian,  secretarul  general al 
comunei Podgoria - Rapeanu Violeta.   

In conformitate cu prevederile  art.123 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, lucrarile sedintei sunt conduse de domnul consilier Iorga Dumitru. 

Fiind indeplinite prevederile art. 135 alin. (1) – (4)  din OUG nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ,  se supune la vot ordinea de zi a şedinţei din 
16.06.2023, ordine de zi ce cuprinde : 

 
1. Adoptarea  proiectului de  hotarare  privind     aprobarea  

proiectului de investitie “Dotarea cu mobilier, materiale didactice si 

echipamente digitale a unitatilor de invatamant preuniversitar si a 

unitatilor conexe, comuna Podgoria, Judetul Buzau”, a cheltuielilor 

legate de proiect si depunerea acestuia in cadrul apelului de 

proiecte din Planul national de Redresare si Rezilienta (PNRR), 

COMPONENTA C15 – Educatie, Dotarea cu mobilier, materiale 



                                                                                                   

didactice si echipamente digitale a unitatilor de invatamant 

preuniversitar si a unitatilor conexe; 

initiator : Chiru Marius - Viorel, primarul comunei 

 

2. Adoptarea proiectului de hotarare privind  aprobarea 

documentatiei de avizare a lucrarilor de interventii, a indicatorilor 

tehnico-economici si a devizului general actualizat pentru obiectivul de 

investitii “Modernizare drum comunal DC 120, Ramnicu Sarat – Podgoria – 

Plesesti si modernizare drumuri in cartierul Viilor, comuna Podgoria, judetul 

Buzau – Etapa 2” aprobat pentru finantare prin Programul National de 

Investitii “Anghel Saligny”, pecum si a sumei reprezentand categoriile de 

cheltuieli finantate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 

initiator : Chiru Marius - Viorel, primarul comunei 

Fiind supusa votului, ordinea de zi este aprobata cu 10 (zece) voturi pentru, 
0 (zero) voturi abtinere, 0 (zero) voturi impotriva.  

Discutii: 
Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, mentioneaza, ca primul proiect de 

hotarare trebuie neaparat aprobat tinand cont de termenul limita. Arata, ca ieri a 
fost anuntat ca s-a prelungit termenul pana la data de 29.05.2023. Este de parere, 
ca se cunoaste si din media ca pe C 15 sunt bani pentru dotarea scolilor. A 
procurat diverse pentru fiecare sala de clasa, insa in cadrul acestui proiect se vor 
dota scolile. Valoarea eligibila a proiectului este de 659737,20 lei. Va incerca sa 
scada cat mai mult acest cost neeligibil. Informeaza, ca a fost la ISJ si a luat 
ultimul aviz, ca se ocupa UAT – ul de implementare, insa doar ISJ avizeaza. 
Mijloacele de invatamant au fost solicitate urmare discutiilor purtate cu profesorii 
scolilor de pe raza UAT-ului. Face vorbire despre un proiect, altul decat cel pentru 
terenul de minifotbal. La acest teren, finantarea este de 51 mii si cofinantarea este 
de 170 mii. Trebuie dus la capat, se afla la stadiul de licitatie, in parteneriat cu 
comunele Podgoria – Puiesti – Amara. In acest sens, informeaza ca a venit doamna 
Vergu astazi si s-a discutat despre alt tip de proiecte pe care le vom accesa. 
Referitor la Scoala Verde, doreste sa mareasca suprafata scolii si cu o mica sala de 
sport. Mentioneaza, ca a mai discutat despre acest proiect de hotarare, il va urca pe 
platforma, va organiza licitatie. 

 
 
Domnul consilier PSD Putrezeanu Adrian, intreaba, daca se aplica la toate 

scolile  . 
 
Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, ii raspunde, ca se aplica la toate 

scolile si la gradinite. 

 
Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba, daca in proiect, vor fi 

cuprinse toate cele trei scoli. 
 
Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, ii raspunde, ca functioneaza cu cele 

trei scoli. Arata, ca nu a trecut GNP Plesesti, intrucat din 1.09.2023, copiii vor fi 
adusi la Podgoria, urmand a le asigura transportul. Informeaza, ca la Ministerul 
Invatamantului si Guvern, ca localitate care a accesat acele tipuri de proiecte 



                                                                                                   

pentru microbuze electrice, care vor fi incarcate electric. Implementand acele 
proiecte, va achizitiona si noi microbuze electrice si atunci vom avea utilitate. 
Platim 100 mii lei so 240 mii lei. Multumeste cadrelor didactice, care au prins 
materiale didactice, va avea si un cabinet psihologic, cota de finantare fiind de 
4-5%. 

 
Fiind epuizate discutiile referitoare la  primul punct aflat pe ordinea de zi, se 

supune la vot adoptarea proiectului de  hotarare  privind aprobarea  proiectului de 

investitie “Dotarea cu mobilier, materiale didactice si echipamente digitale a unitatilor 

de invatamant preuniversitar si a unitatilor conexe, comuna Podgoria, Judetul 

Buzau”, a cheltuielilor legate de proiect si depunerea acestuia in 

cadrul apelului de proiecte din Planul national de Redresare si 

Rezilienta (PNRR), COMPONENTA C15 – Educatie, Dotarea cu 

mobilier, materiale didactice si echipamente digitale a unitatilor de 

invatamant preuniversitar si a unitatilor conexe  - fiind admis in forma 

initiala cu 10 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva” . 

 
In ceea ce priveste cel de-al doilea proiect de hotarare aflat pe ordine zi, 

domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, mentioneaza, ca trebuie depuse 
documentele pentru obtinerea avizelor de la Electrica, platite taxe, la DSP, DSV, 
Politia Rutiera. Informeaza, ca a depus atat la DC, cat si la Apa Plesesti cereri si 
acum asteeapta avizele. Spera ca in lunile iunie-iulie sa se termine licitatia. 
Precizeaza, ca se continua demersurile pentru DC 120. 

 
Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba de unde se va asfalta. 
 
Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, ii raspunde, ca toata Oratia pana la  

intersectia cu Cotatcu. 
 
Domnul consilier PSD Ciui Cosmin, intreaba, daca se vor face si podete, 

santuri. 
 
Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, ii raspunde, ca se vor efectua santuri 

si podete ca la Cotatcu. Vor fi zone cu mici probleme, acolo unde oamenii au mutat 
gardurile pe domeniul public, iar acestea vor trebui retrase. Reia discutia cu privire 
la drumul din Oratia, care se duce catre Valea Cotatcului. Promite, ca in maxim o 
luna va detine avizele si apoi le va incarca pe platforma. Exista posibilitatea, ca 
pana in luna octombrie sa finalizeze apa la Plesesti. De asemenea, arata, ca va 
primi prin donatie o suprafata de teren pentru amplasare bazin, de 400 mp. Spune, 
ca a stabilit zona si s-a prezentat la notariat. Am primit adresa de la Apele Romane 
Vrancea, ca au sosit documentele. 

 
Domnul consilier PSD Ciui Cosmin, intreaba, daca santurile vor fi dalate 

doar in zona caselor. 
 
Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, ii raspunde, ca spera, ca aceastea sa 

fie dalate pana la padure. 
Promite, ca nu va lasa lucrarea nesupravegheata. In urma cu trei saptamani 

a obtinut un act aditional prin care ni se permie sa terminam lucrarea in comuna 
podgoria la canalizare. Va reface proiectul tehnic, va duce bransamentele catre 
imobile, in numar de 142. A luat legatura cu SC Concas, in vederea refacerii 



                                                                                                   

proiectului tehnic si va efectua demersuri pentru continuarea lucrarii de canalizare. 
Spera, ca va primi bani pentru continuarea lucrarilor de canalizare. Este de prere, 
ca in doua, trei saptamani, vor da drumul la statiile de asfalt. S-a gandit sa refaca 
si DC – Biserica Podgoria cu strat de uzura de 5-6 cm. De la intrare Podgoria si 
pana la Biserica, vor fi 3-4 traversari, care se vor face pe dedesupt. 

 
Fiind epuizate discutiile referitoare la  cel de-al doilea punct aflat pe ordinea 

de zi, se supune la vot adoptarea proiectului de  hotarare  privind aprobarea 

documentatiei de avizare a lucrarilor de interventii, a indicatorilor tehnico-economici si 

a devizului general actualizat pentru obiectivul de investitii “Modernizare drum 

comunal DC 120, Ramnicu Sarat – Podgoria – Plesesti si modernizare drumuri in 

cartierul Viilor, comuna Podgoria, judetul Buzau – Etapa 2” aprobat pentru finantare 

prin Programul National de Investitii “Anghel Saligny”, pecum si a sumei 

reprezentand categoriile de cheltuieli finantate de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului - fiind admis in forma initiala cu 10 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 

0 voturi “impotriva” . 

Fiind epuizate discutiile, problemele  inscrise pe ordinea de zi, presedintele 

sedintei de astazi declara inchise lucrarile sedintei extraordinare a Consiliului Local 

al comunei Podgoria, judetul Buzau, din data de 16.03.2023, multumind tuturor 

celor prezenti  pentru participare. 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 

 
Presedinte de sedinta,  

     
Iorga Dumitru       

  
                                                  Secretar general,  
 
                    Rapeanu Violeta   
 

  
 
 
  


